

实践剧场公开招募演员 / 艺术教育工作者

你是一名演员或艺术工作者吗?
还是你是一位对艺术教育感兴趣的教育工作者?
你是否也认为剧场能够激发孩子们的想像力?

如果你对上述的提问回答都是肯定的, 实践剧场在此诚挚邀请你一同加入我们的行列, 让我们在新的一年里能够将表演艺术带进社区和校园, 持续推动并倡导艺术的价值!

面试详情:

日期和时间: 2022年1月25日(星期二) 1pm~5pm / 2022年1月26日(星期三) 11am~5pm
地点: 实践剧场 (54 Waterloo Street, Singapore 187953)

面试须知:

年龄: 21岁(含)以上
语言能力: 双语(英语、华语)

面试内容:

1. 声音: 请准备一首1分钟的英文或中文歌曲(需自备伴唱音乐)
2. 肢体: 请准备一段1分钟的肢体呈现(请于申请时说明呈现内容)
3. 讲故事: 请准备一段1分钟的故事

有意者请在 **2022年1月19日(星期三) 10pm** 前, 将你的履历(需包含个人简介)和一张清晰的近照寄至 audition@practice.org.sg。

特别提醒, 实践剧场仅会通知符合资格的申请者进行面试。



The Theatre Practice Audition Call

*Are you a performer or an art-maker?
Or are you an educator interested in Arts Education?
Do you believe that theatre can spark the imagination of young audiences?*

If your answers are "YES", Join The Theatre Practice as we advocate for the value of the arts by bringing theatre into communities and schools.

Audition Details:

Date and Time: 25 Jan 2022 (Tuesday), 1pm – 5pm / 26 Jan 2022 (Wednesday), 11am – 5pm
Venue: The Theatre Practice (54 Waterloo Street, Singapore 187953)

Requirements:

Age: 21 years old and above
Language: Bilingual (Proficient English and Mandarin)

Audition Preparation:

1. Voice: A one-minute rendition of an English/Mandarin song (Please bring your own music track)
2. Movement: A one-minute movement piece (Please provide a description in the application)
3. Storytelling: A one-minute story

Please send your CV (with a short biography), a clear and recent headshot by **19 Jan 2022 (Wednesday), 10pm** to audition@practice.org.sg.

Please note that only shortlisted candidates will be notified.

